
 Dz-14.0021.1.71.2017 

PROTOKÓŁ NR 205 

Z POSIEDZENIA ZARZĄDU DZIELNICY XIV 

odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy XIV Czyżyny, 

Kraków os. Dywizjonu 303 nr 34, 

w dn. 30.10.2017 r. 

 

Przewodnicząca w oparciu o listę obecności, stwierdziła prawomocność posiedzenia (w 

załączeniu lista obecności). Posiedzeniu przewodniczyła Przewodnicząca Rady i Zarządu 

Dzielnicy XIV Czyżyny – p. Anna Moksa. 

Prowadząca obrady przedstawiła proponowany porządek obrad: 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z  posiedzenia Zarządu nr 203. 

3. Podjęcie uchwały w prawie delegowania radnych. 

4. Sprawy zgłoszone przez Przewodniczącą. 

5. Bieżąca korespondencja. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Oświadczenia Komunikaty. 

 

Ad.1. Przyjęcie porządku obrad.  

Proponowany porządek obrad  przyjęto - jednogłośnie, w obecności 5 członków Zarządu. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z  posiedzenia Zarządu nr 203. 

 

1. Protokół z posiedzenia Zarządu nr 203 - przyjęto jednogłośnie, w obecności  

5 członków Zarządu. 

 
Przerwa w posiedzeniu celem uczestnictwa w pierwszym posiedzeniu Komisji Promocji i Redagowania Echa 

Czyżyn i Głosu Czyżyn. (godz. 17.07:18.07) 

Po przerwie: 

 

Ad. 3. Podjęcie uchwały w prawie delegowania radnych. 

 

Uchwała w sprawie delegowania radnych: 

- Aleksego Gałkę i Bogdana Krupę do udziału odbiorze zadania pn. „Przebudowa przejścia 

dla pieszych w ul. Kłosowskiego do ogródka jordanowskiego przy ul. M. Dąbrowskiej w 

Krakowie – etap II”, który odbędzie się w dn. 07.11.2017 r., miejsce spotkania: teren przy 

wejściu do ogródka jordanowskiego ul. M. Dąbrowskiej w Krakowie. 

 

Uchwałę podjęto - jednogłośnie, w obecności 4 członków Zarządu. 

 

Ad. 4. Sprawy zgłoszone przez Przewodniczącą. 

- sprawa zaproszenia email na szkolenie dot. kampanii wyborczej 2018 r.; 

- sprawa zaproszenia email na spotkanie dot. oczyszczaczy powietrza; 

- sprawa organizacji zajęć fitness dla mieszkańców dzielnicy; 

- sprawa cateringu na Wigilię na samotnych; 

- sprawa projektów plakatów na Wigilię i zajęcia fitness; 

- sprawa logo dzielnicy. 

 

 



Ad. 5. Bieżąca korespondencja. 
 

1. Zarząd zapoznał się z pismem-znak: BR-04.0350.8.1.2017 z dn. 30.10.2017 r. w 

sprawie konwentu przewodniczących rad dzielnic. Z ramienia Zd sprawą zajmuje 

się M. Tatulińska. 

2. Zarząd zapoznał się z pismem-znak: ID.453.14.2.2017 z dn. 30.10.2017 r. w 

sprawie braku możliwości budowy chodnika na działce nr 157/334 obr. 7 Nowa 

Huta. 

3. Zarząd zapoznał się z pismem-znak: GS-03.6871.4.2.2017.RM z dn. 16.10.2017 r. 

w sprawie działki przy ul. Kamionka Z ramienia Zd sprawą zajmują się: M. 

Tatulińska i W. Szelęgiewicz. 

4. Zarząd zapoznał się z oświadczeniem dysponenta środków finansowych o ich nie 

wydatkowaniu dot. zadania remont parkingu przy ul. Wężyka 15A. 

5. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową UMWM z dn. 26.10.2017 r. w 

sprawie budowy inwestycji Małopolskie Centrum Nauki. 

6. Zarząd zapoznał się z pismem-znak: BR-03.1511.1.25.2017 z dn. 26.10.2017 r. w 

sprawie stanowiska radnego M. Ziemiańskiego dot. portalu fb „Dzielnica14”. 

7. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową mieszkańca dzielnicy z dn. 

25.10.2017 r. w sprawie rozkopanego miasteczka rowerowego. 

8. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową mieszkańca dzielnicy z dn. 

25.10.2017 r. w sprawie budowy chodnika w miejsce wydeptanej ścieżki. 

9. Zarząd zapoznał się z oświadczeniem dysponenta środków finansowych o ich nie 

wydatkowaniu dot. zadania obsługa i modernizacja strony internetowej dzielnicy. 

10. Zarząd zapoznał się z pismem-znak: GS-07.6822.1.88.2011.MM z dn. 16.10.017 r. 

w sprawie wniosku mieszkańców dzielnicy o ochronę przed zabudową górki 

saneczkowej. 

11. Zarząd zapoznał się z pismem-znak: ST.OIII.071-546/17 z dn. 17.10.2017 r. w 

sprawie kontaktu do strażników rejonowych. 

12. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową radnego M. Ziemiańskiego z dn. 

24.10.2017 r. w sprawie przekazania spraw w toku i hasła. 

13. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową mieszkańca dzielnicy z dn. 

24.10.2017 r. w sprawie drzewa rosnącego na drodze wykopu prowadzonego przez 

MPEC. 

14. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową radnego M. Ziemiańskiego z dn. 

24.10.2017 r. w sprawie prośby mieszkanki. 

15. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową BR UMK z dn. 24.10.2017 r. w 

sprawie zmiany zakresu rzeczowego zadania na materiały promocyjne. 

16. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową posła na Sejm RP dot. 

podsumowania działalności. 

 

Ad. 6.  Sprawy bieżące. 

1. Zarząd omówił sprawę ograniczenia wjazdu na teren przed Szkołą Podstawową nr 

155. 

2. Członek Zarządu Weronika Szelęgiewicz omówiła sprawę stanu nawierzchni ul. 

Habina oraz konieczności wprowadzenia zakazu wjazdu dla tirów rozjeżdżających 

ww. ulicę. 

 

Ad. 7.  Oświadczenia Komunikaty. 

Brak. 

 



Wobec wyczerpania porządku obrad prowadząca zamknęła posiedzenie o godz. 19:20. 

Czas trwania posiedzenia: 1 h 50 min. 

Godz. 16:30-19:20 

 

Protokołowała:             Przewodniczyła: 

 

  Alicja Ambrozik-Knapczyk                                                             Przewodnicząca 

                    Rady i Zarządu 

   pracownik biura             Dzielnicy XIV Czyżyny   

                              

   Anna Moksa 


